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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 
Identificació de la sessió 
 
Número: 9/2015 
Caràcter: ordinari 
Data:  27 de novembre de 2015 
Horari:  de 21.00 a 24.15 h 
Lloc:   saló de sessions de la casa consistorial 
 
 
Assistents 
 
David Rodríguez i González (ERC), alcalde president 
Lluís Xavier Gonzàlez i Villaró (ERC), primer tinent d’alcalde 
Ramon Xandri i Solé (ERC), segon tinent d’alcalde 
Rosó Barrera i Call (ERC), tercera tinent d’alcalde 
Isabel Roca i Guitart (ERC) quarta tinent d’alcalde 
Sara Alarcón i Postils (ERC) 
Antoni Carrelero i Ruiz (ERC) 
Yasmina Valderrama i Ramallo (PSC) 
Marc Barbens i Casals (CIU) 
Isabel Pérez i Martínez (CiU) 
Sílvia Torra i Vila (CiU) 
Òscar Garcia i Companys (APS-CUP) 
Octavi Esteve i Armengol (APS-CUP) 
Actuant de secretària actal. Immaculada Jané Viñals 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
L’alcalde declara oberta la sessió per tractar dels assumptes següents inclosos en l'ordre del 
dia. 
 
 
 
1. Aprovació de les actes de les sessions anteriors 
 
L’alcalde demana si cap membre de la corporació ha de formular alguna observació a les actes 
de les sessions dels dies  24 de setembre de 2015 i 29 d’octubre de 2015, que són les que es 
presenten a la consideració del Ple. 
 
Pren la paraula Lluís-Xavier Gonzàlez i Villaró i, en relació a l’acta del dia 24 de setembre de 
2015, formula les esmenes que tot seguit es detallen: 
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1. Al punt cinquè de l’ordre del dia, titulat “Delegació de competències a favor de la Junta de 
Govern Local” on diu: “s’aprova per 7 vots a favor, 3 vots en contra dels regidors Marc 
Barbens i Casals (CIU), Isabel Pérez i Martínez (CiU) i Sílvia Torra i Vila (CiU) i 2 abstencions 
dels regidors Òscar Garcia i Companys (APS-CUP) i Octavi Esteve i Armengol (APS-CUP)”, 
cal que hi digui: “s’aprova per 7 vots a favor, 3 abstencions dels regidors Marc Barbens i 
Casals (CIU), Isabel Pérez i Martínez (CiU) i Sílvia Torra i Vila (CiU) i 2 vots en contra dels 
regidors Òscar Garcia i Companys (APS-CUP) i Octavi Esteve i Armengol (APS-CUP). 

 
2. Al punt 15 de l’ordre del dia titulat ”precs i preguntes”, on diu:”Lluís Xavier contesta que la 

ADLSOLCAR emetrà un informe de l’activitat que duen a terme cada quadrimestre”, cal 
afegir-hi: ”L’informe el farà la mateixa directora de l’agència“. 

 
Tot seguit pren la paraula l’alcalde, David Rodríguez i González i, en relació a l’acta del dia 24 
de setembre de 2015, demana: 
 
1. Al punt cinquè de l’ordre del dia, titulat “Delegació de competències a favor de la Junta de 

Govern Local” on diu: comenta que es presenta aquesta proposta al Ple perquè agilitza 
molt la tramitació d’expedients, cal afegir-hi: “cal tenir en compte que sempre que la 
Junta de Govern Local hagi d’adoptar un acord per delegació, prèviament a la Junta de 
Govern Local es convocarà la comissió informativa on hi ha representats tots els 
portaveus i la totalitat dels regidors podran estar presents a la sessió de la Junta mentre 
es debati aquest tema.”  

 
2. Al punt 14 de l’ordre del dia , titulat ”informes i resolucions”, on diu: 
 2.1: ”12 d’octubre”, cal que hi digui: “4 d’octubre”.  

2.2: “A la urbanització Mirasol actualment totes les llums són de vapor de mercuri i es volen 
substituir per vapor de sodi. Al carrer Pere Màrtir Colomés i als pisos de Tradema també es 
vol fer aquesta substitució”, cal que hi digui: “A la urbanització Mirasol actualment totes les 
llums són de vapor de mercuri i es volen substituir per Leds. Al carrer Pere Màrtir Colomés i 
als pisos de Tradema també són de vapor de mercuri i es substituiran per vapor de sodi”. 

 
Tot seguit es procedeix a la votació, i amb les esmenes detallades, les actes de les sessions 
plenàries dutes a terme els dies 24 de setembre de 2015 i 29 d’octubre de 2015 s’aproven per 
unanimitat. 
 
 
 
2. Aprovació definitiva de l’avanç del Pla Parcial del sector F, que inclou divisió en subsectors 
 
A petició de l’alcaldia la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que transcrita literalment diu així: 
 
“A instància de Solicelgrat, SL, s’està tramitant l’expedient d’avanç del Pla parcial del sector 
F que preveu la divisió en subsectors en aquest àmbit, segons projecte redactat pels 
arquitecte Ton Padullés, Ramon Padullés i Enric Padullés. 
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El Ple de l’Ajuntament de Solsona, en la sessió duta a terme el dia 30 d’abril aprovà 
inicialment el projecte referit, sotmetent-lo a informació pública per un termini d’un mes, 
mitjançant anunci en el tauler d’edictes de l’ Ajuntament, en el Butlletí Oficial de la Província 
núm. 108, de data 8 de juny de 2015, i en el diari Ara, de data 6  de juny de 2015. Així 
mateix, es va donar audiència als interessats per termini d’un mes mitjançant citació 
personal. 
 
Durant el període d’ informació pública es va presentar una sola al·legació per part de:  
 
- Francesca Font i Freixes, amb registre d’entrada núm. 2670, del dia 19 d’agost de 2015. 
 
Amb data 20 de novembre de 2015 es va emetre informe dels Serveis Tècnics Municipals 
sobre l’al·legació, amb les següents conclusions:  
 
- Estimar l’al·legació presentada per Francesca Font i Freixes en el sentit que detalla 
l’informe tècnic. 
 
Examinada la documentació que l’ acompanya, vist l’ informe de Secretaria, i de conformitat 
amb l’ establert en l’article 119.2.a) del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’ agost, pel que s’ 
aprova el Text Refós de la Llei d’ Urbanisme, i 21.1.j) de la Llei 7/1985, de 2 d’ abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local, es proposa al Ple l’adopció dels següents  
 
Acords 
 
Primer. Estimar l’al·legació presentada per Francesca Font i Freixes en el sentit que detalla 
l’informe emès pels Serveis Tècnics Municipals de data 20 de novembre de 2015, del que 
es remetrà còpia als interessats junt amb la notificació del present acord, en conseqüència, 
introduir en l’expedient les modificacions indicades en aquest Informe. 

 
Segon. Aprovar definitivament l’avanç del Pla parcial del sector F que preveu la divisió en 
subsectors en aquest àmbit, segons projecte redactat pels arquitecte Ton Padullés, Ramon 
Padullés i Enric Padullés, amb les rectificacions conseqüència de l’al·legació presentada per 
Francesca Font i Freixes. 

 
Tercer. Publicar el present acord d’aprovació definitiva en el tauler d’edictes de 
l’Ajuntament, en el Butlletí Oficial de la Província de Lleida i en el diari Ara. 

 
Quart. Remetre còpia de la present a la comissió territorial d’Urbanisme competent. 

 
Cinquè. Notificar la present acord als interessats.” 
 
Tot seguit pren la paraula la regidora delegada d’Urbanisme, Rosó Barrera, i explica que 
l’expedient que es tramita permetrà que el sector que el POUM defineix com a sector F no 
s’hagi de tramitat tot sencer sinó que es pugi dividir en subsectors i desenvolupar-los 
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independentment. Per poder-ho realitzar el promotors han de justificar que cada subsector 
té un equilibri entre beneficis i les càrregues. 
 
La regidora també destaca que cada subsector tindrà habitatge social i que l’expedient 
també s’ha aprofitat per perfilar la  delimitació de tot el sector. 
 
Tots els portaveus manifesten la seva conformitat a la proposta presentada. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del ple s’aprova 
per unanimitat. 
 
 
 
3. Aprovació provisional del pla parcial del subsector 1 del sector F 
 
A petició de l’alcaldia la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que transcrita literalment diu així: 
 
“L’Ajuntament de Solsona està tramitant el Pla parcial urbanístic a l’àmbit discontinu 
subsector 1 (Cabana del Silo), del sector F, que ha estat redactat pels arquitectes Ton 
Padullés, Ramon Padullés, i Enric Padullés i que es promou a instància de Solicelgrat, SL. 
 
El Ple de l’Ajuntament de Solsona, en la sessió del dia 30 d’abril de 2015, aprovà inicialment 
l’esmentat Pla Parcial. 
 
Es va sotmetre l’expedient a informació pública durant el termini de quaranta-cinc dies, 
mitjançant anunci en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 6896 del dia 23 de 
juny de 2015, en el  Butlletí Oficial de la Província de Lleida núm. 118 del dia 22 de juny de 
2015, en el diari ARA del dia 25 de juny de 2015 i en el taulell d’anuncis de l’Ajuntament de 
Solsona. 
 
Simultàniament al tràmit d’informació pública es sol·licità informe als organismes, que tot 
seguit es relacionen, afectats per raó de les seves competències sectorials:  
 

Núm. registre  
Departament       sortida  Data   Data recepció 
− Agència de Residus de Catalunya   2014   25/06/2015  29/06/2015 
− Departament de Cultura     2013   25/06/2015 29/06/2015 
− Direcció General de Comerç   2012   25/06/2015  21/07/2015 
− Direcció General de Transports i Mobilitat  2011   25/06/2015  29/06/2015 
− Representació Territorial de l’Esport a Lleida  2010   25/06/2015 29/06/2015 
− Serveis Territorials de Carreteres a Lleida  2009   25/06/2015 01/07/2015 
− Serveis Territorials d’Interior 

a la Catalunya Central     2008   05/06/2015  29/06/2015 
− Serveis Territorials de Territori i Sostenibilitat  
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a la Catalunya Central    2007   25/06/2015 29/06/2015 
− Agència Catalana de l’Aigua   2015   25/06/2015 29/06/2015. 
 
Que els departaments que han emès informe són els següents:  
 

Núm. registre  
Departament        entrada  Data   
− Serveis Territorials d’Interior a la Catalunya Central 2290   08/07/2015 
− Serveis Territorials de Territori i Sostenibilitat  

a la Catalunya Central      2466   27/07/2015 
− Serveis Territorials de Carreteres a Lleida   2735   26/08/2015 
− Agència de Residus de Catalunya    2486   28/07/2015 
− Direcció General de Comerç     2977   22/09/2015  
− Consell Català de l’Esport     2424  22/07/2015 
− Departament d’Empresa i Ocupació   2469  28/07/2015. 
 
Simultàniament al tràmit d’informació pública també es va donar audiència als interessats. 

 
Durant el període d’informació pública, s’ha presentat la següent al·legació: 
 
- Esteve Gangolells Sampons, el dia 3 d’agost de 2015, amb registre d’entrada núm. 2537. 
 
En data 20 de novembre de 2015, els Serveis Tècnics Municipals han informat sobre 
l’al·legació presentada en el sentit d’estimar parcialment l’apartat primer i desestimar els 
apartats segon, tercer, quart i cinquè de l’al·legació. 
 
Atesos els antecedents, es considera que l’expedient s’ha tramitat d’acord amb la legislació 
aplicable i d’acord amb el que disposa l’article 87.1 del Text refós de la Llei d’urbanisme , 
aprovat per Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, es proposa al Ple l’adopció dels acord 
següents: 
 
Primer. Estimar parcialment l’apartat primer i desestimar els apartats segon, tercer, quart i 
cinquè de l’al·legació presentada per Esteve Gangolells i Sampons, en el sentit que detalla 
l’informe dels Serveis Tècnics Municipals de data 20 de novembre de 2015, del qual es 
remetrà còpia a l’interessat junt amb la notificació d’aquest acord. 
 
Segon. Trametre a la Comissió Territorial d’Urbanisme de la Catalunya Central l’expedient 
del Pla parcial urbanístic a l’àmbit discontinu subsector 1 (Cabana del Silo), del sector F, 
que ha estat redactat pels arquitectes Ton Padullés, Ramon Padullés, i Enric Padullés i que 
es promou a instància de Solicelgrat, SL, sol·licitant l’informe preceptiu, previ a 
l’aprovació definitiva.” 
 
Tot seguit per la paraula la regidora delegada d’Urbanisme, Rosó Barrera, i en relació a 
l’al·legació presentada explica que es proposa l’estimació parcial de la mateixa. En definitiva es 
proposa estimar la part que demana canvi de la ubicació de la finca i desestimar la resta de 
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l’al·legació. 
 
Tots els portaveus mostren la seva conformitat a la proposta presentada. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del ple s’aprova 
per unanimitat. 
 
 
 
4. Aprovació del reglament regulador del servei públic de la biblioteca Carles Morató 
 
A petició de l’alcaldia la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que transcrita literalment diu així: 
 
“La biblioteca Carles Morató de Solsona és un centre local d’informació que té com a missió 
vetllar per a la conservació i difusió del patrimoni bibliogràfic i oferir accés lliure i sense límits 
al coneixement, al pensament , a la cultura i a la informació. 
 
Atès que és necessari disposar d’un reglament  que tingui per objectiu regular el 
funcionament de la biblioteca i la prestació pública dels serveis que ofereix. 
 
Vist l’avantprojecte de reglament elaborat per la directa de la biblioteca, Ester Barniol i 
Carod, i els serveis tècnics del biblioteques de la Generalitat de Catalunya,  
 
En virtut dels articles 22.2.d) i 49 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del 
règim local, 178 del text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya aprovat pel 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, i 63 del Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens 
locals aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny, es proposa al ple l’adopció dels 
següents    
 
Acords 
 
Primer. Aprovar inicialment el reglament regulador del servei públic de la biblioteca Carles 
Morató de Solsona, que s’adjunta en forma d’annex. 
 
Segon. Sotmetre a informació pública i audiència dels interessats i d’aquells veïns o 
associacions que hagin exercit la iniciativa per a la formació de l’ordenança, per un termini 
mínim de trenta dies, mitjançant anunci publicat en el Butlletí Oficial de la Província, en el 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, al diari Ara i en el taulell d’anuncis de la 
Corporació, perquè aquests puguin examinar l’expedient i formular les reclamacions i 
suggeriments que estimin pertinents. Donat cas de no presentar-se reclamacions o 
suggeriments en l’ esmentat termini, es considerarà aprovat definitivament sense necessitat 
d’acord exprés pel Ple.    
 
Tercer. Facultar a l’alcalde per a subscriure i firmar tota classe de documents relacionats 
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amb aquest assumpte.” 
 
L’alcalde comenta que ara que la biblioteca ja està en ple funcionament es fa necessari 
disposar d’un reglament que reguli els usos, els drets i deures dels usuaris, els serveis que 
ofereix la biblioteca, el tractament que es donarà a les col·leccions, els béns, etc.. 
El redactat del document compta amb el vistiplau dels Serveis territorials a Lleida de la secció 
de biblioteques de la Generalitat de Catalunya. 
 
Tots els portaveus mostren la seva conformitat a la proposta presentada. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del ple s’aprova 
per unanimitat. 
 
 
 
5. Modificació del reglament regulador del Consell d’infants i adolescents 
 
A petició de l’alcaldia la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que transcrita literalment diu així: 
 
“El Ple de l’Ajuntament de Solsona en la sessió del dia 30 de setembre de 2010 aprovà el 
reglament orgànica del Consell d‘Infants i Adolescents de la ciutat de Solsona adreçat a 
nens/es nois/noies de 7 a 12 anys d’edat. 
 
Atès que per encabir tots els joves es considera necessari ampliar la participació fins els 16 
anys. 
 
Atès que per l’amplia franja d’edats que aglutina i la varietat d’interessos que poden tenir els 
joves es creu necessari treballar en dos grups diferenciats però amb algunes sessions i 
projectes en comú: Per una banda, el Consell dels Infants, amb nens/es de 7 a 12 anys; i 
per una altra banda, el Consell d’Adolescents, amb nois/es de 12 a 16 anys. 
 
Atès que per poder realitzar aquests canvis es fa necessari modificar el reglament de 
consells d’infants i adolescents actualment vigents, 
 
En virtut dels articles 22.2.d) i 49 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del 
règim local, 178 del text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya aprovat pel 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, i 63 del Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens 
locals aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny, es proposa al ple l’adopció dels 
següents    

 
Acords 
 
Primer. Aprovar inicialment  la modificació del reglament regulador del Consell d’infants i 
Adolescents, amb el redactat que s’adjunta en forma d’annex. 
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Segon. Sotmetre a informació pública i audiència dels interessats i d’aquells veïns o 
associacions que hagin exercit la iniciativa per a la formació de l’ordenança, per un termini 
mínim de trenta dies, mitjançant anunci publicat en el Butlletí Oficial de la Província, en el 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, al diari Ara i en el taulell d’anuncis de la 
Corporació, perquè aquests puguin examinar l’expedient i formular les reclamacions i 
suggeriments que estimin pertinents. Donat cas de no presentar-se reclamacions o 
suggeriments en l’esmentat termini, es considerarà aprovat definitivament sense necessitat 
d’acord exprés pel Ple.    
 
Tercer. Facultar a l’alcalde per a subscriure i firmar tota classe de documents relacionats 
amb aquest assumpte.” 
 
Tot seguit pren la paraula la regidora delegada de Joventut, Yasmina Valderrama, i comenta 
que es tracta d’una prova pilot que es va considerar oportú iniciar a principi d’any i en la que ja 
hi ha hagut demandes de participació per part dels instituts. 
 
Tot seguit pren la paraula Òscar Garcia, portaveu del grup municipal APS-CUP, i comenta que 
el seu vot serà en contra ja que no han trobat motius per votar-hi a favor. Diu que el document 
no garanteix que el Consell sigui un espai de participació i decisió real; que la composició del 
Consell hauria de reflectir el màxim espectre social del municipi  i hauria de representar els 
diferents àmbits en què participen els infants i joves com l’associacionisme, els clubs esportius 
o els espais culturals. També consideren que hauria d’estar gestionat pels propis joves, sense 
intervenció ni participació d’adults. En aquest sentit proposen que no hi hagi representants 
municipals i que el consell d’adolescents tingui una partida pressupostària. 
 
L’alcalde, David Rodríguez, comenta que s’ha volgut seguir el model de funcionament que ja té 
el consell d’infants, ara es vol posar en funcionament i es compromet a treballar-ho i a parlar-ne 
i de cara el curs vinent introduir les modificacions que facin falta. 
 
Tot seguit pren la paraula Marc Barbens i comenta que el grup municipal de CIU votarà a favor 
de la proposta presentada però afegeix que no acaba de veure bé la composició. Els membres 
es poden veure cohibits per exposar els problemes i que al final repercutir al funcionament. 
Però valora positivament que es comenci i que si amb el temps es creu que s’ha d’introduir 
canvis, ja es farà. 
 
A continuació Yasmina Valderrama diu que sobre el que s’ha comentat pot estar d’acord amb 
alguns punts però lamenta que els regidors de CIU i de APS-CUP no li hagin fet arribat abans 
aquestes preocupacions atès que des de principi d’any ja es va dir com s’enfocaria el consell 
d’infants i adolescents. 
 
L’alcalde comenta que s’ha optat pel model del consell d’infants perquè s’ha comprovat que 
funciona. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
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per onze vots a favor i dos vots en contra del regidors Òscar Garcia i Companys (APS-CUP) i 
Octavi Esteve i Armengol (APS-CUP). 
 
 
 
6. Modificació de crèdit 1/2015 
  
A petició de l’alcaldia la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que diu així: 
 
“Davant l’existència de despeses que no es poden demorar fins a l’exercici següent per a 
les quals no existeix crèdit en el pressupost vigent de la Corporació, i atès que es disposa 
de romanent líquid de Tresoreria segons els estats financers i comptables resultants de la 
liquidació de l’exercici anterior. 
 
Atès que en data 18 de novembre, es va emetre Memòria de l’Alcalde en què 
s’especificaven modalitat de modificació del crèdit, el finançament de l’operació i la seva 
justificació; 
 
Atès que en aquesta mateixa data, es va emetre informe de Secretaria sobre la legislació 
aplicable i el procediment a seguir; 
 
Atès que es va emetre informe d’Avaluació del Compliment d’Avaluació de l’Objectiu 
d’Estabilitat pressupostària i la Intervenció va informar favorablement la proposta d’Alcaldia; 
 
Realitzada la tramitació legalment establerta i atès l’informe de Secretaria, es proposa al Ple 
l’adopció dels acords següents: 
 
Primer. Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits núm. 1/2015, en la 
modalitat de crèdit extraordinari, finançat amb càrrec al romanent líquid de Tresoreria 
resultant de la liquidació de l’exercici anterior, d’acord amb el següent resum per capítols: 

 
Pressupost de despeses 

Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
Progr. Econòmica    
1550 61900 01 Urbanització dels Masos 192.355,83 
3340 61900 01 Reforma Esplai Casal Cult. 29.224,63 

     
   Total despeses 221.580,46 

 
Aquesta modificació es finança amb càrrec al romanent líquid de Tresoreria, els termes 
següents: 
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Pressupost d’ingressos 
Econòmica 
Concepte 

Núm. Descripció Euros 

87000 01 Romanent de tresoreria 221.580,46 
    
  Total ingressos 221.580,46 

 
Segon. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de la 
Província de Lleida, per un termini de quinze dies, durant els quals els interessats el podran 
examinar i presentar reclamacions davant del Ple. L’expedient es considerarà definitivament 
aprovat si durant el termini esmentat no s’han presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple 
disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les.” 
 
L’alcalde comenta que, tal com reflecteix la proposta presentada, el romanent de tresoreria 
de l’exercici 2015 es destinarà a la millora de la urbanització del Masos i a la reforma del 
local del casal de cultura que actualment està ocupat per l’associació l’Esplai. 
 
Tot seguit Marc Barbens comenta que valora positivament la intervenció a la zona dels 
Masos però afegeix que li sorprèn l’elevat import del romanent de tresoreria de l’exercici 
2015.  També comenta que si es té en compte les inversions de l’any 2015 i el romanent 
d’aquest exercici, les inversions del 2015 seran molt més elevades que les del 2016. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per unanimitat. 
 
 
 
7. Aprovació del pressupost municipal per a l’exercici 2016 
 
A proposta de l’alcaldia la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del 
Ple i que diu així: 
 
“Format el pressupost general d’aquest Ajuntament corresponent a l’exercici econòmic 
2016, així com les seves bases d’execució i la plantilla de personal comprensiva de tots els 
llocs de treball, de conformitat amb el que disposen els articles 168 i 169 del text refós de la 
Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, i l’article 18 del Reial decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el capítol 
I del títol VI de la Llei 39/1988. 
 
Vist l’informe de la Intervenció d’avaluació del compliment de l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària, del qual se’n desprèn que la situació és de superàvit; 
 
Vist l’informe de la Intervenció d’avaluació del compliment de la regla de despesa del que 
se’n desprèn que la situació és de compliment; 
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Per l’exposat proposo al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels acords següents: 
 
Primer. Aprovar inicialment el Pressupost General de l’Ajuntament de Solsona, per a 
l’exercici econòmic 2016, juntament amb les seves bases d’execució, el resum per capítols 
del qual és el següent: 
 

 PRESSUPOST EXERCICI 2016   
       
 INGRESSOS     
       
Cap. 1 IMPOSTOS DIRECTES          3.255.500 €    
Cap. 2 IMPOSTOS NDIRECTES               90.000 € 
Cap. 3 TAXES I ALTRES INGRESSOS         2.341.300 € 
Cap. 4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS         2.388.038 € 
Cap. 5 INGRESSOS PATRIMONIALS              38.500 € 
Cap. 7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL              75.000 € 
Cap. 9 PASSIUS FINANCERS             400.000 € 
       
 TOTAL PRESSUPOST D'INGRESSOS           8.588.338 € 
       
 DESPESES     
       
Cap.1 REMUNERACIONS DEL PERSONAL         3.247.500 € 
Cap.2 DESPESES EN BÉNS CORRENTS I SERVEIS        3.755.738 € 
Cap.3 DESPESES FINANCERES              45.000 € 
Cap.4 TRANSFERENCIES CORRENTS            375.100 € 
Cap.5 FONS DE CONTINGÈNCIA              40.000 € 
Cap.6 INVERSIONS REALS             475.000 € 
Cap.9 PASSIUS FINANCERS             650.000 € 
       
 TOTAL PRESSUPOST DE DESPESES           8.588.338 € 
 
Segon. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els llocs de treball 
reservats a funcionaris, personal laboral i personal eventual. 
 
Tercer. Exposar al públic el Pressupost General per al 2016, les bases d’execució i plantilla 
de personal aprovats, per un termini de quinze dies, mitjançant anuncis al Butlletí Oficial de 
la Província de Lleida i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, a efectes de presentació de 
reclamacions pels interessats. 
 
Quart. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas que no es presenti cap 
reclamació. 
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Cinquè. Trametre’n una còpia a l’Administració de l’estat i a l’Administració de la Generalitat. 
 
Malgrat tot el què s’ha exposat, la Corporació ha d’acordar el que estimi pertinent.” 
 
“PLANTILLA DE PERSONAL DE L'AJUNTAMENT DE SOLSONA 2016 
 
1. PERSONAL FUNCIONARI       

        
Denominació de la 
plaça 

Escala Subescala Classe Categoria Gru
p 

Places Vacant
s 

        
Secretari H. Nacional Secretaria   A1 1 1 
Interventor H. Nacional Intervenció   A1 1 0 
Tresorer H. Nacional Tresoreria   A1 1 1 
Tècnic superior Adm. 

General 
Tècnica   A1 1 0 

Tècnic mitjà Adm. 
General 

Gestió   A2 1 0 

Inspector cap de policia Adm. 
Especial 

Serveis especials Policia 
local 

escala 
executiva: 
inspector 

A2 1 1 

Caporal policia local Adm. 
Especial 

Serveis especials Policia 
local 

escala 
bàsica: 
caporal 

C2 1 0 

Agents de policia local Adm. 
Especial 

Serveis especials Policia 
local 

escala 
bàsica: 
agent 

C2 9 3 

    Total  16 6 
 
2. PERSONAL LABORAL      
Denominació de la plaça Categoria grup 

(EBEP) 
Places Vacants Dedicació 

      
Coordinador General Tècnic grau superior A1 1 0 TC 
Tècnic superior arquitecte Tècnic grau superior A1 1 1 TC 
Tècnic superior arquitecte TP Tècnic grau superior A1 1 0 TP 
Responsable de comunicació i 
protocol 

Tècnic grau superior A1 1 0 TC 

Directora ràdio municipal Tècnic grau superior A1 1 0 TC 
Professors de música grau 
superior 

Tècnic grau superior A1 13 13 TP 

Professors de música grau mitjà Tècnic grau mitjà A2 7 7 TP 
Tècnic mitjà aparellador Tècnic grau mitjà A2 1 1 TC 
Tècnica responsable de RRHH Tècnic grau mitjà A2 1 0 TC 
Tècnic resp. de cultura i joventut Tècnic grau mitjà A2 1 0 TP 
Bibliotecari Tècnic grau mitjà A2 1 0 TC 
Tècnic de promoció econòmica Tècnic grau mitjà A2 1 1 TC 
Dinamitzador/a turístic Tècnic grau mtijà A2 1 1 TC 
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Delineants Delineants C1 3 1 TC 
Adm. escola de música Administratiu C1 1 1 TP 
Cap d'unitat d'esports Administratiu C1 1 0 TP 
Administratius OAC Administratiu C1 2 0 TC 
Administratius Administratius C1 7 1 TC 
Tècnic/a auxiliar de Biblioteca Auxiliar de biblioteca C1 1 0 TC 
Encarregat equipament cultural Encarregat C1 1 1 TP 
Encarregat equipament cultural Encarregat C2 1 0 TC 
Aux. Adm. Biblioteca Auxiliar administratiu C2 1 1 TC 
Aux. Adm. Biblioteca Auxiliar administratiu C2 1 0 TP 
Oficial serveis funeraris Oficial serveis funeraris C2 2 1 TC 
Oficial encarregat de cementiri Oficial C2 1 0 TC 
Encarregat brigada de 
manteniment 

Encarregat C2 1 0 TC 

Encarregat serveis aigües Encarregat C2 1 0 TC 
Oficial casal de cultura Oficial C2 1 1 TC 
Oficial de brigada Oficial brigada C2 12 4 TC 
Operari de brigada Peó personal oficis AP 3 3 TC 
Vigilants esportius Vigilants AP 4 1 TC 
Vigilants esportius Vigilants AP 1 1 TP 
Conserge museu Vigilants museu AP 1 0 TC 
Conserge d'escola Ordenances AP 1 0 TC 

      
  Total 78 40  

3. PERSONAL EVENTUAL      
      

Denominació de la plaça Categoria grup 
(EBEP) 

Places Vacants Dedicació 

      
Secretaria d'alcaldia i regidories Administratiu C1 1 0 TC 

      
  Total 1 0  
      
 Tipus de personal Places Vacants  
      
 Personal funcionari 16 6   
 Personal Laboral  78 40   
 Personal Eventual 1 0   
      
 Total 95 46   

 
A petició de l’alcaldia, pren la paraula el regidor delegat d’Hisenda, Ramon Xandri, i comenta 
que el pressupost que es presenta segons el seu punt de vista és un pressupost de contenció i 
de continuïtat, però que palesa la intenció de seguir apostant per la promoció econòmica, que 
augmenta un 120%, i per mantenir els ajuts d’Acció social, així com les inversions en carrers i 
enllumenat públic. 
 
El regidor comenta que els pressupostos que es presenten compleixen les tres regles bàsiques 
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d’estabilitat pressupostària: la regla de la despesa; l’equilibri financer, amb un superàvit de 
250.000 euros, i un nivell d’endeutament que baixarà fins al 52%. En aquest sentit l’Ajuntament 
segueix sanejat i administrat correctament. 
  
Tot seguit el regidor entra a analitzar cadascuna de les partides del pressupost, detallant els 
motius de l’augment o disminució de l’assignació pressupostària en relació al pressupost de 
l’exercici 2015. 
 
Pel que fa a les inversions necessàries el regidor vol destacar que és conscient que 
d’inversions necessàries n ‘hi ha moltes més que les que reflecteixen els pressupostos. Els 
regidors tots voldrien fer moltes més coses però el problema és que els ingressos són els que 
són i no donen per fer més inversions que les que es detallen en aquests pressupostos. 
De tota manera el regidor també avança que es buscarà finançament extern, i així poder dur a 
terme més obres que les que hi ha detallades.  
 
L’alcalde matisa que, si be el consistori està sanejat, no és ric, sinó humil i la possibilitats que té 
són minses. L’aprimament dels ingressos, que serà d’un 9% en el cas de l’IBI, obliga a ser més 
rigorosos en el control de la despesa. L’alcalde també comenta que es preveuen quatre anys 
més sense subvencions de les administracions superiors i, en especial del PUOSC, que anys 
enrere hauria permès programar un pla d’inversions molt més ambiciós. 
 
Tot seguit pren la paraula Marc Barbens i comenta que el sentit del vot del grup municipal de 
CIU serà en contra pels motius que es detallen tot seguit: 
 
1. No hi ha hagut participació de l’oposició en la confecció del pressupost. S’han trobat el 

pressupost totalment tancat sense possibilitat de fer cap mena d’aportació i sense conèixer 
el contingut dels mateixos fins el moment d’aprovació. 

2. Els ciutadans tampoc han pogut participar en l’elaboració dels pressupostos. 
3. Pel que fa al contingut, hi ha aspectes que no els hi agraden, com per exemple: 

- L’augment del 5% del capítol 1, (es continua pressupostant el sou de l’alcalde i el de la 
regidora de cultura quan el seu sou es rep del Parlament, en el cas de l’alcalde, i del 
Consell Comarcal del Solsonès, en el cas de la regidora de cultura). 

- Es contempla la previsió de cobrir una plaça d’inspector de la Policia Local en el capítol 
de les remuneracions a funcionaris, i des del seu punt de vista és un lloc de treball del tot 
innecessari per les dimensions de Solsona i una plantilla de set agents, i suposa un cost 
massa elevat. 

- Es considera que hi ha algunes partides amb poca dotació pressupostària com per 
exemple les destinades a conservació del vinyet (25.000,00 €) i la de participació 
ciutadana (5.000,00 €). 

- S’ha disminuït les despeses per indemnització i assistència als regidors i grups 
municipals. 

- La informació pressupostària de SolsonaCo no queda clara. 
- Valora positivament que s’hagin reduït els impostos, en especial l’IBI. 

 
Lluís Xavier Gonzàlez i Villaró comenta que de SolsonaCO sols hi ha una partida pressupostària 
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ja que les decisions les pren el comitè executiu de SolsonaCO” 
 
A continuació pren la paraula el portaveu del grup municipal APS-CUP, Òscar Garcia, i 
comenta que el seu grup votarà a favor del pressupost per demostrar responsabilitat el primer 
any de representació municipal de la formació ja que entenen que, enguany, les 
circumstàncies són especials, en tant que el govern i diversos regidors són nous. Amb tot, 
demana a l’executiu que l’any que ve se’ls faciliti la informació amb més antelació per poder 
treballar-hi a fons i que augmentin les partides destinades a pressupostos participants. El 
regidor també formula el prec a l’alcalde de que expliqui públicament el pressupost d’ enguany 
perquè la ciutadania tingui l’oportunitat d’aclarir dubtes. 
 
L’alcalde al·lega la brevetat del temps de què ha disposat per dissenyar els números i també 
que aquest any necessitàvem primer que els nous regidors de govern assumissin el 
funcionament del pressupost. Una vegada aprovat es podrà consultar públicament i ho 
explicaran sempre que calgui a qui els hi demani. L’alcalde també avança que l’any que ve hi 
ha voluntat d’elaborar un avantprojecte que es pugui exposar i valorar públicament amb el 
conjunt de la ciutadania abans de dur-lo a aprovació. 
 
Tot seguit es procedeix  a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per deu vots a favor i tres en contra dels  regidors Marc Barbens i Casals (CIU), Isabel Pérez i 
Martínez (CiU), Sílvia Torra i Vila (CiU). 
 
 
 
8. Acceptació de la subvenció atorgada pel funcionament de l’escola municipal de música per l’any 2015 
 
A petició de l’alcaldia la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple i 
que transcrita literalment diu així: 
 
“La Direcció General de Centres Públics, mitjançant escrit amb registre núm. 
0200S72632/2015, del dia 3 de novembre de 2015, ha comunicat a l’Ajuntament de Solsona 
que el Departament d’Ensenyament atorga una subvenció de 41.336,54 € a l’Ajuntament de 
Solsona pel manteniment de l’Escola Municipal de Música, per l’exercici 2015. 
 
Atès que per cobrar l’ajut cal un acord acceptant la subvenció concedida; 
 
Per aquests motius es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent: 
 
Acceptar l’ajut atorgat per de la Direcció General de Centres Públics a l’Ajuntament de 
Solsona pel manteniment de l’Escola Municipal de Música, per l’exercici 2015, que 
ascendeix a la quantitat de 41.336,54 €.” 
 
Tots els portaveus es mostren la seva  conformitat a la proposta presentada. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
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per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
9. Ratificació del Decret 210/2015 de nomenament de Tresorer 
 
Tot seguit l’alcalde explica el contingut del  decret de l’alcaldia 201/2015, de data 12 de 
novembre de 2015, de nomenament de tresorer,  que es transcriu tot seguit i que es presenta a 
la consideració del Ple per a la seva ratificació: 
 
“Per Decret de l’alcaldia 98/2015, de data 16 de juny de 2015, es va nomenar dipositari de 
l’Ajuntament de Solsona, amb funcions de tresorer al regidor delegat d’Hisenda, Ramon Xandri 
i Solé, resolució que fou ratificada pel Ple de l’Ajuntament, en la sessió del dia 9 de juliol de 
2015. 
 
El dia 10 de juliol de 2015, es publicà al BOE la Llei 18/2015, de 9 de juliol, per la qual es 
modifica la Llei 37/2007, de 16 de novembre, sobre reutilització de la informació del sector 
públic. 
 
La disposició final segona d’aquesta norma, modifica la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de 
racionalització i sostenibilitat de l’Administració Local, afegint-hi una disposició transitòria 
setena referent al règim transitori dels funcionaris d’Administració Local amb habitació de 
caràcter estatal amb una previsió específica sobre l’exercici de les funcions de tresoreria i 
recaptació en les Administracions Locals amb una població inferior als 20.000 habitants. 
 
En l’actual redactat es detalla que fins el 31 de desembre de 2016, quan en les corporacions 
locals amb una població inferior al 20.000 habitants quedi acreditat mitjançant informe del Ple la 
impossibilitat de que les funcions de tresoreria i recaptació siguin desenvolupades per un 
funcionari d’Administració Local amb habilitació de caràcter nacional, ja sigui en caràcter 
definitiu, provisional, acumulat o agrupat, les esmentades funcions podran ser exercides per 
funcionaris de carrera de la Diputació Provincial o entitats equivalents, o quan quedi acreditat 
que no és possible, per funcionaris de carrera que prestin els serveis a la corporació Local.  
 
En ambdós casos hauran de ser funcionaris de carrera i actuaran sota la coordinació dels 
funcionaris del grup A1 de les Diputacions provincials o entitats equivalents. 
 
Atès que és impossible que les funcions de tresoreria de l’Ajuntament de Solsona les pugui 
desenvolupar un funcionari d’habilitació de caràcter nacional, ni un funcionari de carrera de la 
Diputació de Lleida. 
 
Atès que a la relació de llocs de treball de l’Ajuntament de Solsona, aprovada pel Ple de 
l’Ajuntament en la sessió del dia 29 de gener de 2015, les funcions de tresoreria estan 
assignades a una persona que actualment està ocupant de forma accidental el lloc de treball 
d’intervenció,  
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Atès que en municipis de més de 5.000 habitants una única persona no pot desenvolupar les 
funcions de intervenció i tresoreria. 
 
Atès que es fa necessari nomenar un funcionari de l’Ajuntament de Solsona, del grup A per 
desenvolupar les tasques tresoreria entretant aquest llocs de treball no el pugui ocupar un 
funcionari d’Administració Local amb habilitació de caràcter estatal, 
 
Per aquests motius,  
 
Resolc 
 
Primer. Nomenar tresorera actal. de l’Ajuntament de Solsona a Immaculada Jané Viñals, amb 
DNI núm. 78149646Q, mentre  aquest lloc de treball no estigui ocupat per un funcionari 
d’Administració Local amb habilitació de caràcter estatal o per Montserrat Codina i Serra que és 
qui té assignat aquesta funció a la relació de llocs de treball però que actualment no la pot dur a 
terme per ocupar accidentalment el lloc de treball d’interventora municipal. 
 
Segon. Deixar sense efecte la resolució de l’alcaldia 98/2015 per la qual es nomenà Ramon 
Xandri i Solé dipositari de l’Ajuntament de Solsona. 
 
Tercer. Donar compte d’aquesta resolució a la propera sessió que celebri el Ple de 
l’Ajuntament, per a la seva ratificació.” 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i el decret de l’alcaldia 201/2015, de data 12 de novembre, 
de nomenament de tresorer, es ratifica per unanimitat de tots els regidors. 
 
 
 
10. Moció de suport a la Resolució 1/XI del Parlament de Catalunya 
 
L’alcalde explica que el Ple del Parlament de Catalunya, en la sessió del dia 9 de novembre 
de 2015, va aprovar la següent 
 
“Resolució 
 
Primer. El Parlament de Catalunya constata que el mandat democràtic obtingut a les 
passades eleccions del 27 de setembre del 2015 es basa en una majoria en escons de les 
forces parlamentàries que tenen l’objectiu que Catalunya esdevingui un estat independent i 
en una àmplia majoria sobiranista en vots i escons que aposta per l’obertura d’un procés 
constituent no subordinat. 
 
Segon. El Parlament de Catalunya declara solemnement l’inici del procés de creació d’un 
estat català independent en forma de república. 
 
Tercer. El Parlament de Catalunya proclama l’obertura d’un procés constituent ciutadà, 
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participatiu, obert, integrador i actiu per tal de preparar les bases de la futura constitució 
catalana.  
 
Quart. El Parlament de Catalunya insta el futur govern a adoptar les mesures necessàries 
per fer efectives aquestes declaracions. 
 
Cinquè. El Parlament de Catalunya considera pertinent iniciar en el termini màxim de trenta 
dies la tramitació de les lleis de procés constituent, de seguretat social i d’hisenda pública. 
 
Sisè. El Parlament de Catalunya, com a dipositari de la sobirania i com a expressió del 
poder constituent, reitera que aquesta cambra i el procés de desconnexió democràtica de 
l’Estat espanyol no se supeditaran a les decisions de les institucions de l’Estat espanyol, en 
particular del Tribunal Constitucional, que considera mancat de legitimitat i de competència 
arran de la sentència de juny del 2010 sobre l’Estatut d’autonomia de Catalunya, votat 
prèviament pel poble en referèndum, entre altres sentències. 
 
Setè. El Parlament de Catalunya ha d’adoptar les mesures necessàries per a obrir aquest 
procés de desconnexió de l’Estat espanyol, d’una manera democràtica, massiva, 
sostinguda i pacífica que permeti l’apoderament de la ciutadania a tots els nivells i es basi 
en una participació oberta, activa i integradora. 
 
Vuitè. El Parlament de Catalunya insta el futur govern a complir exclusivament les normes o 
els mandats emanats d’aquesta cambra, legítima i democràtica, a fi de blindar els drets 
fonamentals que puguin resultar afectats per decisions de les institucions de l’Estat 
espanyol, com els especificats en l’annex d’aquesta resolució. 
 
Novè. El Parlament de Catalunya declara la voluntat d’iniciar negociacions per tal de fer 
efectiu el mandat democràtic de creació d’un estat català independent en forma de 
república i acorda posar-ho en coneixement de l’Estat espanyol, de la Unió Europea i del 
conjunt de la comunitat internacional. 
 
Annex. Mesures que haurà d’aplicar el futur govern destinades a blindar drets fonamentals 
afectats per decisions de les institucions de l’Estat espanyol. 
 
1. Pobresa energètica 

Per tal de garantir que cap persona no es vegi privada de l’accés als subministraments 
bàsics, el futur govern ha de desplegar les mesures per a evitar la pobresa energètica 
aprovades per la Llei 24/2015, del 29 de juliol, de mesures urgents per a afrontar 
l’emergència en l’àmbit de l’habitatge i la pobresa energètica, de manera que es 
garanteixi el dret d’accés als subministraments bàsics d’aigua potable, de gas i 
d’electricitat a les persones i unitats familiars en situació de risc d’exclusió residencial, 
mentre duri aquesta situació. 

 
2. Habitatge 
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Per tal de garantir que cap persona no es vegi privada de l’accés a un habitatge digne, el 
futur govern ha de treballar en l’aplicació del nou marc normatiu que regula la Llei 
24/2015, del 29 de juliol, de mesures urgents per a afrontar l’emergència en l’àmbit de 
l’habitatge i la pobresa energètica. En aquest marc, el futur govern ha de garantir que en 
processo de desnonament de l’habitatge habitual que afectin persones i unitats familiars 
en situació de risc d’exclusió residencial es compleixi, per a poder fer efectiu el 
desnonament, el principi de reallotjament adequat de les persones i unitats familiars 
afectades. 
Així mateix, de forma urgent, el futur govern ha de dur a terme modificacions normatives 
que permetin fer efectives les disposicions de la dita Llei 24/2015, com és el cas del 
reglament de funcionament de les meses de valoració per a l’adjudicació d’habitatges 
per a situacions d’emergències econòmiques i socials i per a altres casos de necessitats 
especials en l’àmbit de l’Agència de l’Habitatge de Catalunya. 
 

3. Sanitat 
En l’àmbit de les polítiques de salut, el futur govern ha de garantir l’accés universal a 
l’atenció sanitària pública i de qualitat, per mitjà del Servei Català de la Salut (CatSalut), a 
totes les persones que viuen a Catalunya. Cap persona no en pot quedar exclosa per raó 
d’origen, tingui o no la condició d’assegurada o beneficiària del Sistema Nacional de 
Salut, i amb independència de si consta o no en el padró. Així mateix, cap ciutadà no es 
pot veure privat d’assistència farmacèutica per motius econòmics. 
D’acord amb diverses resolucions aprovades pel Parlament, no es poden dur a terme 
nous concurso per a la gestió de centres d’atenció primària. 

 
4. Educació 

El Parlament de Catalunya va interposar un recurs d’inconstitucionalitat contra bona part 
de l’articulat de la Llei orgànica 8/2013, del 9 de desembre, de millora de la qualitat 
educativa, recurs que fou admès a tràmit el 3 d’abril de 2014. En aquesta impugnació, 
avalada pel dictamen del Consell de Garanties Estatutàries, s’argumentava que els 
preceptes impugnats de la dita llei orgànica són contraris a les competències que 
corresponen a la Generalitat en aquesta matèria, contraris al model educatiu català 
determinat per la Llei d’educació de Catalunya i contraris als consensos obtinguts pels 
conjunt de la comunitat educativa. En coherència amb aquest recurs, el futur govern ha 
de vetllar en la seva actuació en matèria d’educació per la plena vigència i el respecte de 
les competències establertes en favor de les administracions catalanes i per mantenir-hi 
els consensos obtinguts pel conjunt de la comunitat educativa. 

 
5. Garantia de les llibertats públiques 

El Parlament de Catalunya va interposar un recurs d’inconstitucionalitat contra alguns 
articles de la Llei Orgànica 4/2015, de protecció de la seguretat ciutadana, recurs que fou 
admès a tràmit el 21 de juliol de 2015. En aquesta impugnació, avalada pel dictamen del 
Consell de Garanties Estatutàries, s’argumentava que els preceptes impugnats de la dita 
llei orgànica són contraris a drets fonamentals emparats per textos internacionals com la 
Declaració universal dels drets humans o el e Conveni europeu dels drets humans i per 
la jurisprudència del Tribunal Europeu dels Drets Humans. En coherència amb aquest 



Ple ordinari  27. 11. 2015 

20 

recurs, el futur govern ha de vetllar en la seva actuació en matèria de seguretat ciutadana 
per la plena vigència i el respecte dels drets fonamentals esmentats. 

 
6. Administracions locals 

Amb l’afany de garantir les plenes competències de les administracions locals catalanes 
en servei de l’interès general, el futur govern ha de proporcionar-los les eines de suport 
necessàries per a deixar sense efecte els preceptes de la Llei de l’Estat 27/2013, del 27 
de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’Administració local, promulgada de 
resultes de la Llei orgànica 2/2012, del 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera, dictada en desplegament de l’article 135 de la Constitució 
espanyola, relatius a la limitació de competències als ens locals, al control del cost dels 
serveis i a l’obligació de la priorització de l’activitat econòmica privada.  

 
7. Refugiats 

A fi de poder donar resposta a la greu situació humanitària que viuen els refugiats, el 
futur govern ha de generar un marc de relacions amb l’Alt Comissionat de les Nacions 
Unides per als Refugiats (ACNUR) amb l’objectiu de donar acollida i asil al màxim 
nombre de persones refugiades, més enllà de les decisions adoptades en aquest àmbit 
pel Govern espanyol. 

 
8. Dret a l’avortament 

En matèria de dret a l’avortament, el futur govern s’ha de regir pel que estipula la Llei 
17/2015, del 21 de juliol, d’igualtat efectiva de dones i homes. 

 
9. Finançament d’un pla de xoc social i gestió del deute 

Per tal d’alliberar recursos per a dotar financerament un pla de xoc social, el futur govern 
ha d’establir, entre altres mesures, vies de negociació que permetin reduir la càrrega del 
deute en el conjunt de la despesa. 
Prioritàriament, el futur govern ha d’impulsar la renegociació de tots els finançaments 
estructurats, separant els pagaments que compensen un servei (inversió i manteniment) 
d’aquells que constitueixen un pagament excessiu respecte als tipus d’interès a les taxes 
d’inflació actuals. Així mateix, el futur govern ha d’instar els concessionaris o superficiaris 
a redefinir els contractes estructurats, transformant l’amortització de les inversions en 
finançament ordinari mitjançant deute públic i eliminant el cost excessiu del capital. 
Aquesta transformació, que ha de permetre una rebaixa de costos per a la Generalitat 
que es pugui aprofitar per a finançar el pla de xoc social, ha d’anar acompanyada d’una 
revisió a fons dels programes pressupostaris de despesa que permeti avaluar-ne i 
contrastar-ne la utilitat en moments en què atendre la urgència social ha esdevingut la 
màxima prioritat de la despesa de la Generalitat, expressada en l’esmentat pla de xoc. 
Els estalvis que s’obtinguin de la revisió de programes han d’anar íntegrament dedicats 
al pla de xoc social. 
Per tal de fer un seguiment de l’efectivitat d’aquest objectiu i compromís, el futur govern 
ha de crear un grup de treball obert als grups parlamentaris. 
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Així mateix, el futur govern ha d’establir un calendari de reunions amb els responsables 
de la banca resident per a estudiar la possibilitat de renegociació del pagament dels 
interessos amb finalitats socials.” 

 
Des del món municipal català volem estar, una vegada més, al costat del Parlament de 
Catalunya en l’exercici de la voluntat del nostre poble i expressar la nostra total coincidència 
de plantejaments amb la cambra catalana.  
 
Per aquest motiu, es proposa al Ple de l’Ajuntament de Solsona l’adopció dels següents 
acords: 
 
Primer. Manifestar el ple suport i l’adhesió de l’Ajuntament de Solsona a la resolució 1/XI del 
Parlament de Catalunya. 
 
Segon. Trametre aquest acord a la presidenta i als grups del Parlament de Catalunya, al 
president de la Generalitat de Catalunya, a l’Associació de Municipis per la Independència 
(AMI) i a l’Associació Catalana de Municipis (ACM).” 
 
Pren la paraula Yasmina Valderrama i argumenta que el seu vot serà d’abstenció. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per onze vots a favor i dues abstencions de Yasmina Valderrama i Ramallo i Isabel Pérez i 
Martínez. 
 
 
 
11. Moció amb motiu del dia internacional conta la violència de gènere 
 
A petició de l’alcaldia Yasmina Valderrama llegeix la proposta que es presenta a la 
consideració del Ple i que diu així: 
 
“En els darrers mesos, la violència de gènere ha segat la vida de dones i menors, 
commocionant tota la societat per aquest repunt d’assassinats masclistes que han fet de 
l’estiu de 2015 un període tràgic, registrant el nombre més gran d’assassinats des de 2010: 
aquest juliol van ser assassinades a tot l’Estat 7 dones, 1 d’elles a Catalunya, a l’agost 5 
dones, 2 d’elles a Catalunya. I hem de sumar 7 dones més, 2 al setembre i 5 a l’octubre. Per 
desgràcia, no són dades aïllades: al 2014 van ser assassinades a mans de les seves 
parelles o exparelles 54 dones a l’Estat Espanyol, 12 d’elles a Catalunya. Aquest 2015 ja són 
37 dones víctimes mortals de la violència masclista a l’Estat, 6 a Catalunya. Des del 2003, 
any on van començar a recopilar-se dades oficials, al voltant de 800 dones han estat 
assassinades a l’Estat per violència de gènere.  
 
Aquestes esfereïdores dades demostren clarament que la violència de gènere ha de ser 
considerada una qüestió d’Estat i que tots els partits han de comprometre’s a un pacte que 
prioritzi la lluita per eradicar-la. La violència de gènere no és un problema que afecti l’àmbit 
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privat, ans el contrari: es manifesta com el símbol més brutal de la desigualtat existent en la 
nostra societat, desigualtat basada en els encara arrelats valors patriarcals de la societat. Es 
tracta d’una violència que es dirigeix a les dones pel sol fet de ser-ho, per ser considerades 
pels seus agressors possessions pròpies sense els drets mínims d’igualtat, llibertat, 
respecte i capacitat de decisió.  
 
És una violència davant la qual no podem ni volem romandre impassibles. Una societat que 
aspira a ser realment democràtica i socialment justa no pot permetre que la meitat de la 
població pateixi violència; per això, ha de fer seu el valor de Tolerància Zero envers la 
violència masclista i exigir als seus governs respostes per viure en seguretat i lliure de 
violència de gènere.  
 
Per totes aquestes raons, el Ple de l’Ajuntament de Solsona aprova la següent moció en la 
qual insta a la Generalitat a fer una aposta clara per fomentar el pacte d’Estat entre totes les 
forces polítiques i que defensi la Tolerància Zero envers la violència contra les dones. Per 
fer-ho possible, demanem: 
 
1. Incrementar recursos, serveis i pressupostos per combatre la violència masclista en tots 

els nivells institucionals tenint present que la dura i llarga crisi que patim ha posat moltes 
dones en situacions d’extrema vulnerabilitat. 

 
2. Reforçar les campanyes de sensibilització contra la violència de gènere i enfortint la 

detecció i el recolzament a les dones víctimes i els seus fills i filles menors. 
 
3.  Impulsar el desplegament i l’aplicació de la Llei de Mesures de protecció integral contra 

la violència de gènere. 
 
4. Desplegar la llei per a l’eradicació de la violència contra les dones assolint el compromís 

de finalització del desplegament de la xarxa de recursos per poder fer front a la 
recuperació de les víctimes de violència masclista, així com fer efectiu el fons per cobrir 
els impagaments de pensions. 

 
Per altra banda, instem al govern de l’Estat a adoptar i promoure un Acord Social, Polític i 
Institucional Contra la Violència de Gènere per construir una societat segura i lliure de 
violència contra les dones, amb els punts següents: 
 
1. Dotar suficientment les partides pressupostàries, que s'han vingut retallant en els últims 

anys, especialment els recursos destinats a la prevenció i a l'assistència social de les 
víctimes de violència de gènere, dependents tant de les Comunitats Autònomes, com els 
serveis de proximitat dels ajuntaments. Multiplicar per cinc la partida destinada a la 
Delegació del Govern per a la violència de gènere en els pressupostos generals de 
l’Estat 2016 per desenvolupar la Llei de mesures de protecció integral contra la violència 
de gènere, la Llei per a l’eradicació de la violència contra les dones i la Llei d’igualtat 
catalana. 
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2. Crear la Unitat de Coordinació contra la Violència de Gènere a cada territori. 
 
3. Crear un fons de suport als ajuntaments per donar reforç a la xarxa de serveis públics, 

impulsant el paper que exerceixen i han de seguir exercint els serveis socials municipals 
i centres de la Dona per al desenvolupament i compliment de la Llei orgànica 1/2004, de 
28 de desembre, de mesures de protecció integral contra la violència de gènere i la Llei 
orgànica 8/2015, de 22 de juliol, de modificació del sistema de protecció a la infància i a 
l'adolescència.  

 
4. Engegar, en els jutjats especialitzats en violència de gènere, de l'Acompanyament 

Judicial Personalitzat per fer accessible la informació a les dones víctimes de violència 
de gènere sobre l'itinerari i procediment més segur, en el seu recorregut judicial des del 
moment en el qual posen la denúncia fins al final del procés. 

 
5. Establir de protocols d'intervenció específics per a l'atenció integral a les dones que han 

retirat la denúncia per violència de gènere. 
 
6. Activar de forma permanent el Pla Nacional de Sensibilització i Prevenció de la Violència 

de Gènere. 
 
7. Incorporar al currículum la formació específica en igualtat, educació afectiu-sexual i de 

prevenció de la violència de gènere en totes les etapes educatives. 
 
8. Engegar un Pla integral per prevenir, protegir i reparar el dany a menors víctimes de 

violència de gènere. 
 
9. Obligatorietat que tant els magistrats al capdavant d'òrgan jurisdiccional especialitzat, 

com a advocats, forenses i equips psicosocials que intervinguin en els jutjats 
especialitzats de violència de gènere tinguin certificat, prèviament a ocupar el seu lloc, 
formació específica en la matèria impartida per una institució acreditada. 

 
10. Ampliar les disposicions preventives, processals, punitives i protectores de la Llei de 

2004 per abastar, amb les adaptacions necessàries, totes les formes de violència contra 
la dona, tal com exigeix la Recomanació General núm. 19 de la CEDAW i el Conveni del 
Consell d'Europa sobre Prevenció i Lluita contra la Violència contra la Dona i la Violència 
Domèstica (Conveni d'Istanbul), que l’Estat espanyol ha ratificat.” 

 
Tots els portaveus es mostren la seva  conformitat a la proposta presentada. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
12. Moció per ajudar d’emergència als camps de refugiats sahrauís per la catàstrofe humanitària que viuen 
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després de les pluges torrencials d’aquest mes d’octubre 
 
A petició de l’alcaldia, llegeix la proposta Òscar Garcia i Companys, que diu així: 
 
“Els campaments de refugiats sahrauís, situats al desert algerí de Tindouf, han patit l’efecte 
de pluges torrencials, acompanyades per intenses ratxes de vent, que hi han causat grans 
inundacions i destrosses. 
 
Les pèrdues d’habitatges, aliments i equipaments ha estat molt important. Moltes les 
famílies que han perdut totes les seves pertinences, inclosa la petita reserva d'aliments de 
què disposaven, és a dir una ració mensual per 160.000 persones. Segons els equips de la 
Mitja Lluna Roja Sahrauí (MLRS) presents sobre el terreny, alguns refugiats van resultar 
afectats encara no s'han de lamentar pèrdues humanes. Milers de famílies s’han vist 
obligades a estar a la intempèrie per manca d’edificis segurs.  Els danys i pèrdues materials 
han estat considerables. Referent als centres socials, s'està fent una avaluació dels danys o 
esfondrament dels centres de salut, d'educació i d’altres, sobretot pel que fa a material de 
manteniment d'edificis. 
 
En un comunicat el dia 24 d’octubre la MLRS, diu que els seus equips sobre el terreny han 
identificat més d’11.000 famílies que podrien haver perdut la seva casa o haima.  
 
Davant d’aquesta situació alarmant la MLRS llança una crida als països donants, a les 
organitzacions internacionals, les ONG, al moviment solidari, a la societat civil i a tots els 
amics i amigues del Poble Sahrauí per col·laborar com més aviat, realitzant donacions 
d’emergència per atendre les necessitats més urgents de la població causada per les 
pluges: abastiment d’aigua, d’aliments, de haimes, de mantes, d’equipaments domèstics 
bàsics, material higiènic i la rehabilitació o reconstrucció d’edificis.  
 
El conflicte del poble sahrauí fa massa anys que dura, aquest any es commemora el 40 
anys d’ocupació del Sàhara Occidental.  És un conflicte que es pot resoldre políticament, 
només caldria aplicar les resolucions de l’ONU que insten a celebrar un referèndum 
d’autodeterminació. Un dret contínuament boicotejat pel Marroc, davant la complicitat de la 
comunitat internacional. 
 
Per tot això el Ple de l’Ajuntament de Solsona acorda: 
 
1. Reiterar un cop més el nostre suport a una solució del conflicte basada en l’exercici del 

dret a l’autodeterminació del poble sahrauí, com estableixen nombroses resolucions de 
les Nacions Unides. 

 
2. Reclamar a l’Agència Catalana de Cooperació al Desenvolupament i al Fons Català de 

Cooperació al Desenvolupament que ajudin a socórrer les víctimes i a reconstruir els 
campaments de refugiats, que pateixen actualment una situació extrema.  
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3. Reclamar al Ministeri d’Assumptes Exteriors i de Cooperació del govern d’Espanya que 
ajudi a aquest Poble, amb el que té un deute històric, i que tant ho necessita en aquesta 
situació d’emergència. 

 
4. Fer una aportació d’emergència de 200,00 € a la campanya d’emergència promoguda 

pel moviment solidari de Catalunya, i que junt amb tots les aportacions recollides 
transferirà directament a la Mitja Lluna Roja Sahrauí per fer front a les necessitats més 
immediates de la població sahrauí afectada, o a la campanya d’emergència que es dugui 
a terme a través del Fons Català de Cooperació al Desenvolupament.” 

 
Tots els portaveus es mostren la seva  conformitat a la proposta presentada. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
13. Informes d’intervenció: Informe de morositat del 3r trimestre de 2015; informe període mig de 

pagament del 3r trimestre de 2015; informe d’execució del pressupost del 3r trimestre de 2015  
 
Pren la paraula el regidor delegat d’Hisenda, Ramon Xandri i Solé, que explica l’informe de 
tresoreria i intervenció del 3r trimestre de 2015 de morositat i període mig de pagament, el 
contingut del qual és el que es detalla tot seguit: 
 
“Informe Tresoreria i Intervenció 3t trimestre 2015 de morositat i període mig de pagament 
 
Informe previst als articles 4.3 i 5.4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 
sobre mesures de lluita contra la morositat en les operacions. 
 
Terminis de pagament previstos a la Llei 15/2010 
 
A partir de l’1 de gener de 2013…………………………………………….……..30 dies 
 
 Nombre Import % 
Pagaments realitzats durant el trimestre dins 
el termini legal 

929 1.197.598,20 € 100,00 % 

Resta de pagaments 0 0,00 € 0 % 
Pagaments totals durant el trimestre 929 1.197.598,20 € 100,00% 
Obligacions pendents en les quals s’estigui 
incomplint el termini legal a la data de 
tancament del trimestre natural 

5 6.714,69 €  

Factures que al final del trimestre hagin 
transcorregut més de tres mesos des de la 
seva anotació en el registre de factures i no 

0 0,00 €  



Ple ordinari  27. 11. 2015 

26 

s’hagi reconegut l’obligació 
 
Tot seguit el regidor delegat d’Hisenda explica el contingut de l’informe d’execució trimestral 
3/2015, el contingut del qual és el que es detalla tot seguit: 
 
“Informe d’execució trimestral 3/2015 
 
Identificació 
 
1. Òrgan al qual s’adreça: Alcalde de la corporació. 
2. Caràcter: preceptiu. 
3. Títol: informe de subministrament d’informació trimestral. 
 
Antecedets 
 
L’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de 
subministrament d’informació que preveu la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat 
pressupostària, i sostenibilitat financera, determina les obligacions trimestrals de 
subministrament indicant que abans de l’últim dia del mes següent a la finalització de cada 
trimestre de l’any s’ha de trametre la informació que es relaciona a l’article 16 de la mateixa 
Ordre. 
 
Fonaments de dret 
 
• Ordre Ministerial HAP/2015/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les 

obligacions de subministrament d’informació previstes en la LOEPSF(OM). 
• Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i Sostenibilitat Financera 

(LOEPSF). 
• Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la 

qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat de les operacions comercials. 
 
Informe 
 
L’article 16 de l’Ordre HAP 2015/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les 
obligacions de subministrament d’informació previstes en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 
d’abril, d’Estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera estableix que abans de l’últim dia 
del mes següent a la finalització del trimestre caldrà trametre informació relativa: 
 
- a l’actualització i grau d’execució del pressupost així com la previsió de la seva execució 

fins a la finalització de l’exercici, 
- a les obligacions de tercers vençudes, líquides, exigibles, no imputades a pressupost, 
- a la informació trimestral relativa a informar en relació a les despeses pendents de pagar 
- a la situació dels compromisos de despesa plurianual i a l’execució de l’annex 

d’inversions i el seu finançament 
- a l’actualització del pla de tresoreria 
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- a la informació que permeti relacionar el saldo resultat dels ingressos i despeses del 
pressupost amb la capacitat o necessitat de finançament, 

- a l’actualització de l’informe de la intervenció del compliment de l’objectiu d’estabilitat, de 
la regla de la despesa i del límit del deute. 

- a la plantilla de personal. 
 
Per la qual cosa, emeto el següent informe: 
 
Personal 
 
A data 30/09/2015 l’Ajuntament de Solsona, té una plantilla de personal de 109 persones els 
quals es troben dividits en els següents sectors: 
 

Sector Número d’efectius 
Administració general i resta de sectors  82 
Policia Local 8 
Escola de Música 19 
 
L’execució en les despeses de personal, en terme acumulats i fins el 30/09/2015 és la que 
consta a l’expedient. Aquest import inclou les retribucions bàsiques, les complementàries, 
els incentius al rendiment, el fons social i la Seguretat Social. 
 
L’evolució per aquest trimestre, en els efectius de personal, han variat d’acord amb els 
informes mensuals de recursos humans. 
 
Indicadors pressupostaris 
 
1. El grau d’execució del pressupost d’ingressos i despeses, en termes acumulats, del 
tercer trimestre és el que consta a la documentació adjunta. 
 
Sobre la realització dels cobraments/pagaments, és a dir, el grau de realització dels 
mateixos, en termes totals i per aquest període, determina un nivell de cobrament i 
pagament satisfactori i s’ajusten als drets reconeguts nets i obligacions reconegudes netes, 
respectivament, del mateix període. 
 
L’ajuntament no té despeses pendents d’aplicar a pressupost. 
 
La previsió del romanent de tresoreria per a despeses generals a la fi del tercer trimestre és 
el que es resumeix a la documentació. 
 
2. En relació a la situació dels compromisos de despeses plurianuals i a l’execució de 
l’annex d’inversions i el seu corresponent finançament s’informa que l’ajuntament té en curs 
els projectes d’inversió que s’han reconegut fins a la data de finalització del tercer trimestre.  
 
3. Pel que fa al pla de tresoreria,  els fons líquids a final del tercer trimestre són de  
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2.906.864,84 €. 
 
Indicadors comptabilitat nacional 
 
Sobre l’objectiu d’estabilitat pressupostària, compliment de la regla de la despesa i límit del 
deute viu: 
 
S’ha informat el compliment de l’Estabilitat pressupostària, de la Regla de la despesa i nivell 
de deute. 
 
Conclusions 
 
L’Ajuntament compleix en el tercer trimestre de 2015 amb els objectius d’Estabilitat 
pressupostària, Regla de la despesa i nivell d’endeutament inferior al 75%. 
 
S’informa favorablement sobre la previsió i execució del pressupost d’ingressos i despeses 
d’aquest tercer trimestre.” 
 
 
 
14. Informes i resolucions 
 
Tot seguit pren la paraula Antoni Carralero i Ruiz, regidor delegat de Medi Ambient, 
Participació i Parcs i Jardins i comenta els aspectes que tot seguit es detallen: 
 
En relació a medi ambient: 
-El dia 11 d’octubre es fa ver una pedalada-caminada popular per celebrar el dia de la 
mobilitat sostenible. Es va comptar amb la col·laboració d’entitats com el Centre 
Excursionista del Solsonès i el Grup Natura. 
-Properament es col·locaran gàbies per incidir de nou en les tasques de regulació de la 
població de coloms. 
-Durant els festes de Nadal es durà a terme una campanya agressiva per conscienciar a la 
gent de cost de no reciclar correctament. 
-Ja es disposa dels informes d’urbanisme per la construcció de la gossera municipal. 
 
En relació a parcs i jardins: 
-Es continua treballant en les fitxes individualitzades de l’ inventari de parcs. 
-Properament es col·locarà el mobiliari en el parc del Centre Cívic. 
-Es faran millores en els parcs infantils del grup Josep Torregassa i l de la plaça del Camp. 
 
Pel que fa a participació el regidor comenta: 
 
-El portal de transparència encara no està en funcionament perquè s’està emplenant els 
continguts. 
-S’està treballant en la redacció del reglament de participació ciutadana. 
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Tot seguit pren la paraula Lluís-Xavier Gonzàlez i Villaró, regidor delegat de Promoció 
Econòmica, Comerç i Turisme i comenta els aspectes que tot seguit es detallen: 
 
Pel que fa a ADLSOLCAR 
• S’ha treballat amb la comunicació de xarxes socials. 
• Desplaçament ADL a Gandesa per jornada experiències. 
 
Pel que fa l’àrea de Promoció Econòmica, s’ha treballat en: 
• Acord fibra òptica per distribució i comercialització a polígons i municipis (reunions Aj. 

Olius i Aj. Solsona). 
• Subvencions creació ocupació (canvis per l’any vinent, i imports 2015). 
• Planificació estratègica SOC. 
• Reunió de la taula FP. 
• Col·laboració jornada Solstac (Refugi tecnològic). 
• Servei Connectem. 
• Tallers de Global Lleida. 
• Agència de Desenvolupament  Visites prospecció i presentació. 
 
Pel que fa a l’àrea de Turisme: 
• S’ha organitzat la fira del Tió. 
• S’han col·locat els llums de Nadal. 
 
Pel que fa a Comerç: 
• S’ha organitzat el concurs aparadors Nadal. 
• S’ha confeccionat el calendari comercial. 
• S’ha fet la ruta de comerços amb Personal Shopper. 
• S’ha organitzat la fira del Tió. 
• S’han col·locat els llums de Nadal. 
 
Pel que fa a Comunicació i Noves Tecnologies: 
• Preparació oferta comercial UBIC. 
• Celebració 10è aniversari Solsona FM. 
Solsona FM commemora aquest cap de setmana el seu desè aniversari. 
La ràdio municipal dedicarà els programes en directe a homenatjar la trentena d’espais que 
s’han emès durant els seus deu anys de vida i ho fa amb la mirada posada a la trentena de 
programes que s’hi han emès des del 2005 fins a l’actualitat. Així, el GPS de divendres, el 
Descobreix de dissabte i La Pilona de diumenge faran un repàs a la graella d’aquests deu 
anys amb els seus protagonistes. 
• Conveni amb arxiu comarcal per la conservació del material sonor emès. 
 
 
Tot seguit pren la paraula Rosó Barrera i Call, regidora delegada d’Urbanisme, Obres 
Públiques, Serveis Municipals, Habitatge i Vinyet, i comenta: 
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Pel que fa a Urbanisme i Serveis Municipals, destaca: 
-S’ha acabat la pavimentació de la zona de Josep Torregassa. 
-S’han acabat les obres d’urbanització de tota la zona de la Cabana del catedràtic, també 
conegut com polígon Vilamorós. 
-S’estan acabant les obres del carrer Ferrer i Guàrdia. 
-Les obres de la gossera es faran per fases. 
-Es treballa en el projecte de l’equipament que ha d’encabir l’ skateparK.. 
-S’han acabat els treballs de millora de l’enllumenat de l’àmbit del Mirasol i dels pisos de 
Tradema.. 
- Es continua treballant per implantar un nou programa de gestió del servei municipal d’aigua. 
 
Pel que fa al Vinyet la regidora diu que arran dels aiguats molts camins han quedat malmesos. 
S’ha demanat ajut a la Diputació de Lleida per poder-los arreglar. 
 
Tot seguit pren la paraula Ramon Xandri i Solé, regidor delegat d’Hisenda, Administració, 
Esports i Serveis Funeraris i comenta: 
 
-Pel que fa a la regidoria d’Hisenda i Administració, s’ha estat treballant en la confecció pels 
pressupostos i la plantilla de personal per l’exercici 2016. 
 
Pel que fa a l’àrea d’esports, destaca: 
-S’han fet petites millores al camp de futbol. 
-Es busca finançament per arranjar les bombes de les piscines municipals. 
-S’ha fet treballs de millorar a tota la zona esportiva (piscina, pavelló nou i pavelló vell) per evitar 
el risc de dispersió de legionel·la. 
-Arran dels aiguats s’ha hagut d’arranjar una pista de pàdel que havia quedat malmesa per les 
fortes pluges. 
 
Tot seguit pren la paraula Sara Alarcón i Postils, regidora delegada de Cultura  i comenta: 
-Es treballa en l’agenda de Nadal. 
-Es convocarà el concurs de pessebres. 
-Per les festes de Nadal es farà un concert al teatre de Roger Mas. 
-Enguany no hi hauran pastorets ja que el grup de teatre Lacetània no li és possible organitzar-
ho. 
-Es posarà en funcionament en agendes electròniques per la petició d’equipaments culturals. 
Prèviament es farà una reunió amb les entitats per explicar el funcionament del programa. 
-S’ha fet una reunió al Joventut Solsonina per parlar dels temes de la Festa Major. 
 
A continuació pren la paraula Isabel Roca i Guitart, regidora delegada de Governació i 
Educació i comenta: 
 
Pel que fa a Educació, destaca que s’ha reunit la taula de formació professional, que estudia les 
necessitats formatives en funció de les necessitats empresarials. 
  
Pel que fa a Governació diu que la nova ordenació de la zona de la Cabana del Catedràtic ha 
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comportat un total de 38 nous estacionaments al carrer de la Carrera. A més a més també cal 
tenir en compte que la nova zona verda que hi ha al sector permet l’estacionament. 
 
Tot seguit Yasmina Valderrama i Ramallo, regidora delegada de Joventut i Salut i Polítiques 
d’Igualtat, comenta: 
Pel que fa a polítiques d’igualtat, destaca: 
-Es treballa en la redacció del pla de polítiques d’igualtat 2016-2019. 
-S’ha fet un curs de lideratge femení que hi ha participat un total de 20 dones.  
-Per commemorar el dia internacional contra la violència de gènere  es va il·luminar la façana de 
l’Ajuntament de colar lila. 
 
Pel que fa a joventut la regidora comenta que s’està organitzant uns tallers adreçats a joves de 
que es faran per les festes de Nadal: un taller de fotografia amb mòbil i un altre taller de 
construir mobiliari amb pelets. 
 
A continuació l’alcalde comenta que s’ha pintat una ralla continua a la carretera de Manresa, a 
la zona dels polígons industrials per tal de donar més seguretat a l’accés dels polígons però la 
mesura no ha estat ben acceptada pels usuaris dels polígons industrials. S’està negociant amb 
el departament de Carreteres una solució consensuada entre les parts.  
 
Tot seguit, i donant compliment a l'article 42.2 del ROF, la secretària dóna compte a la 
corporació dels decrets que van del 165/2015 al 223/2015 i que són les resolucions preses per 
l'Alcaldia des de la darrera sessió plenària. 
 
 
15. Precs i preguntes 
 
Tot seguit Marc Barbens formula les preguntes que tot seguit es detallen: 

 
1. Quines són les fases en què es contractarà la gossera? 
 
Rosó Barrera, regidora delegada d’Urbanisme diu que s’han desglossat els treballs en 
clavegueres, tancaments i paviments. 
 
2. En relació a la regulació del trànsit de la Cabana del Catedràtic, a la zona de Mercadona, diu 
que hi ha veïns que no estan d’acord amb la regulació que s’ha fet.  
 
L’alcalde contesta que es va seguir les indicacions d’un estudi de mobilitat que es va fer amb la 
col·laboració de la Policia Local. L’alcalde afegeix que és difícil trobar  la conformitat de tots els 
ciutadans, especialment qual es fan canvis. 
 
3. Se sap els locals de lloguer que hi ha per llogar?  

 
Lluis-Xavier diu que ja li contestarà, que es va fer un estudi dels locals buits però no sap la xifra. 
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4. S’alegra de la celebració dels 10 aniversari de Solsona FM i demana que els actes que es 
facis serveixin per dinamitzar la ràdio i aconseguir que la gent torni a agafar la ràdio i la torni a 
escolar. 
 
5. El lloc de treball d’Inspector de Policia Local considera que és un lloc de treball del tot 
innecessari. Diu que no farà tasques policials ja que no cal que sigui agent i el que falta al servei 
és llocs de treball d’agents. Afegeix que en tota la Catalunya central únicament Manresa 
disposa de llocs de treball d’inspector. 
 
L’alcalde comenta que si la relació de llocs de treball conté la plaça d’inspector és perquè va 
ser una reclamació de tots els agents de la policia de Solsona. Ara el que es fa és incorporar a 
la plantilla el que ja especifica la relació de llocs de treball. 
 
Tot seguit pren la paraula Òscar Garcia i formula les preguntes següents: 
 
1. Pregunta pel senyor David Rodríguez, alcalde de Solsona 
A la reunió que mensualment manté l’alcalde amb els portaveus dels grups municipals 
varem preguntar quina era la raó per la qual la regidora de Cultura no havia assistit a cap de 
les quatre Juntes de Govern Local del mes de setembre. 
 
L’alcalde ens va informar que a les Juntes de Govern Local només estan obligats a assistir 
l’alcalde i els tinents d’alcalde i que la resta de regidors assisteixen per invitació i que la 
regidora no havia estat invitada a aquestes Juntes de Govern. 
 
La nostra pregunta és, per quina raó no es convida a les Juntes de Govern Local a la 
regidora de Cultura quan a totes les Juntes s’han tractat i aprovat temes relacionats amb la 
seva regidoria? 
 
L’alcalde contesta que es deia explicar malament ja que no volia dir això. La Junta de 
Govern Local està formada per quatre regidors però tots els altres regidors que tenen 
delegades carteres estan convidats. La Sara Alarcon està convidada a totes les Juntes però 
el mes de setembre a tres Juntes de Govern o hi va poder assistir, un dia perquè estava 
malalta i dos dies perquè estava de vacances. 
 
2. Pregunta per la regidora de Cultura, Sara Alarcón i Postils 
Respecte el Museu de Solsona tenim vàries preguntes: 
 
Primera. El grup municipal Alternativa per Solsona-CUP ha tingut coneixement del conflicte 
laboral que una treballadora del museu, contractada pel Bisbat de Solsona amb els 
20.000 € de diners públics que aporta l’Ajuntament de Solsona al conveni de gestió del 
museu. Voldríem que la regidora ens informés dels detalls d’aquest conflicte laboral. 
 
Segona. També voldríem saber si la regidoria de Cultura prendrà algun tipus de mesura, 
mitjançant la modificació del conveni que regula la gestió del museu, perquè amb els diners 
de l’Ajuntament no torni a haver conflictes d’aquest tipus que van en contra dels drets 
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bàsics dels treballadors. 
 
Tercera. Voldríem saber si el personal del museu, pagat amb diners públics (directa o 
indirectament), té la categoria professional que correspon amb les feines que desenvolupa 
dins del Museu de Solsona. 
 
Sara Alarcon contesta que ella no té constància de que existeixi cap conflicte. Es va acabar 
un contracte, però això no és un conflicte. 
 
La regidora diu que l’Ajuntament paga per tenir un servei el que ha de procurar és que el 
servei es presti correctament. 
 
Pel que fa a la categoria laboral la regidora diu que la persona de desenvolupa les tasques 
té categoria que pertoca per les tasques que porta a terme. 
 
3. Pregunta per la regidora de Cultura, Sara Alarcón i Postils 
Respecte el procés participatiu amb els joves de Solsona que des de la regidoria de Cultura 
es va portar a terme abans de les eleccions, en què ha quedat? Quins són els resultats? 
Quines accions se’n derivaran? 
 
La regidora diu que aquest procés el van dur a terme el grup d’ERC  però no té res a veure 
amb l’equip de govern. En qualsevol cas, la regidora explica que van contestar la pregunta 
1.148 persones hi van sortir coses curioses com: optimitzar recursos públics, optimitzar 
infraestructures, serveis hospitalaris, creació d’una gestió participada de la nova biblioteca,  
reactivar el nucli antic des de tots els àmbits, millorar espais com els carrils bici, crear 
comissions per a les festes locals, coordinar propostes culturals...  
 
4. Pregunta pel regidor de promoció Econòmica, Comunicació i Noves Tecnologies, Lluís 
Xavier Gonzàlez i Villaró 
 
Respecte la implantació d’un establiment comercial a la ciutat de Solsona de la cadena 
Mercadona tenim vàries preguntes: 
 
Quin és el nombre de llocs de treball finalment creats per l’empresa a la ciutat de Solsona? 
 
Per la construcció del nou establiment s’han contractat empreses de Solsona? Es coneix 
l’impacte econòmic de les obres a la ciutat? Quin és? 
 
Es conegut que durant la negociació amb l’empresa per la seva implantació a la ciutat de 
Solsona es van establir un seguit de “contrapartides” que Mercadona tenia que assumir. 
Ens pot explicar quines són i amb que es destinaran? 
 
El regidor contesta que el nou supermercat ha generat 27 llocs de treball directes dels quals 
20 són ciutadans de Solsona i 7 de Cardona. 
Les empreses que s’han contractat són empreses pròpies del sector però sí que han utilitzat 
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proveïdors locals i comerços de restauració. Cal tenir en compte que cada dia treballaven 
en la construcció d’aquest centre 180 persones. 
 
Les contrapartides que l’empresa havia d’assumir van ser: contractar personal del territori; 
realitzar una campanya de dinamització comercial; aportació de 75.000 euros per la 
urbanització de l’espai d’equipament i construcció del skatepark, i la urbanització completa 
de tot l’àmbit del sector. 
 
5. Pregunta pel regidor de promoció Econòmica, Comunicació i Noves Tecnologies, Lluís 
Xavier Gonzàlez i Villaró. 
 
A la Junta de Govern Local del dia 5 d’octubre de 2015 es va aprovar un conveni amb 
Global Lleida per posar en marxa una plataforma per la gestió de l’ocupació a Solsona. en 
que consisteix la plataforma? Quina serà la seva utilitat? Com s’integrarà amb l’actual 
funcionament de l’Ajuntament i l’ADL? 
 
A la Junta de Govern Local del dia 19 d’octubre de 2015 s’aprovà un punt relacionat amb un 
Fòrum anomenat “Fòrum Solsona i Cardona  actives”, en què consisteix? 
 
El regidor contesta que és una plataforma virtual d’ocupació que s’ha posat a disposició de 
municipis de Lleida. Actualment es fa una  prova pilot. La gestió es durà a terme per 
l’Agència.  
Pel que fa al fòrum Solsona i Cardona actives, consistirà en un cicle de 8 xerrades obertes al 
públic totalment gratuïtes. 
 
6. Pregunta per la regidora d’urbanisme i Obres Públiques, Serveis Municipals Habitatge i 
Vinyet, Rosó Barrera i Call 
Respecte la implantació d’un establiment comercial a la ciutat de Solsona de la cadena 
Mercadona tenim vàries preguntes: 
 
A nivell d’aparcaments la implantació de Mercadona ha implicat la pèrdua de llocs 
d’aparcament en una zona amb molta confluència degut a la seva proximitat amb el Centre 
Sanitari del Solsonès. Es té valorat l’impacte? Hi ha alternatives previstes? 
 
La zona verda prevista en el POUM es mantindrà? Tindrà ús de zona verda per la ciutadania 
o un altre ús? 
 
La regidora contesta que l’estudi dels aparcaments el va portar la regidoria de governació. 
Tot i així contesta que la zona on fa un temps aparcaven els cotxes era privada i el propietari 
permetia que s’hi pogués aparcar. Amb la nova reordenació urbanística, arran de la 
implantació del supermercat, el terreny ha passat a qualificar-se com a zona verda, però 
apte per poder aparcar. Continuarà així fins que les necessitats ho requereixin. 
 
 
L'alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
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La secretària actal.      Vist i plau 
        L'alcalde 
 


